
 
 
                               Protokół  Nr  VIII/2011 
                               z przebiegu VIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie 
                               z dnia 02 czerwca 2011r.która odbyła się w sali narad 
                               Ośrodka Sportowo Wypoczynkowego Choszcznie  
                               przy ul. Sportowej 1. 
 
 
W sesji uczestniczyło 20 radnych. Stan osobowy Rady wynosi 21 radnych. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. p. Sakowski Józef 
 
Porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
- druk 80 w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości Straszewo na 
lata 2010-2017, 
- druk 81 w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości Zamęcin na 
lata 2010-2017, 
- druk 82 w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, opłaty od posiadania 
psów, podatku rolnego i podatku leśnego oraz opłaty targowej w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
- druk 83 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/424/2010 Rady Miejskiej w Choszcznie 
z dnia 28 stycznia 2010r w sprawie zatwierdzenia Planu odnowy Miejscowości Zwierzyn 
na lata 2010- 2017, 
- druk 84 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/432/2010 Rady Miejskiej w Choszcznie z 
dnia 4 marca 2010r w sprawie zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Sulino na lata 
2010-2017, 
- druk 85 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/416/2010 Rady Miejskiej w Choszcznie 
z dnia 28 stycznia 2010r w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Piasecznik na lata 2010-2017, 
- druk 86 w sprawie przystąpienia Gminy Choszczno do realizacji projektu w ramach 
Poddziałania 9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, współfinansowanego z 
Europejskiego Fund uszu Społecznego, 
- druk 87 w sprawie wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 
publiczne prowadzone przez Gminę Choszczno oraz za pobyt dziecka w oddziale 
żłobkowym, przedszkola publicznego prowadzonego przez Gminę Choszczno, 
- druk 88 w sprawie  skargi na Burmistrza Choszczna. 
4.  Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z 
o.o. w Choszcznie za rok 2010. 
5. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy za rok 2010 z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego. 
6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z prac zleconych przez Radę Miejską. 
7. Sprawozdanie Burmistrza Choszczna z pracy miedzy sesjami i wykonania uchwał Rady 
Miejskiej. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 



10. Zakończenie sesji. 
Przebieg sesji: 
p. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 14.oo otworzył 
obrady VIII sesji Rady Miejskiej Choszczna. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach bierze udział 19 radnych( pani 
Kozubska przybyła w trakcie), co upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
p. Przewodniczący Rady przywitał radnych, p. Burmistrza wraz z kierownictwem Urzędu, 
przedstawicieli Policji, Straży Pożarnej, prezesów spółek gminnych, sołtysów i 
przewodniczących zarządów osiedli nowo wybranych i wybranych ponownie , media i 
uczestniczących mieszkańców gminy. 
Na sekretarza obrad wyznaczył radnego pana Jerzego Miładowskiego. 
   Następnie zaproponował radnym przyjęcie porządku  sesji jaki dostarczono radnym 
wraz z terminem i miejscem obrad .  Dodał, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 
Socjalnych złożyła wniosek do zmiany porządku sesji  o wprowadzenie dodatkowego 
projektu uchwały na druku 89  w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 
Choszczna wypracowanego przez Komisję. 
Wniosek Komisji radni przyjęli 20 głosami „za”, następnie cały porządek wraz z 
poprawką przyjęty został 20 głosami „za”. 
   W kolejnym punkcie porządku sesji p. Przewodniczący zaproponował radnym przyjęcie 
protokołu z VII sesji bez odczytywania, ponieważ protokół był wyłożony w biurze Rady 
,nikt uwag nie zgłosił. Protokół 20 głosami „za” został przyjęty bez odczytywania.  
    W punkcie trzecim przyjętego porządku sesji radni rozpatrywali projekty uchwał: 
- na druku 80 w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości Stradzewo 
na lata 2010-2017 przedstawił p. Adamczyk Burmistrz Choszczna uzasadniając zmianę 
uchwały potrzebą wprowadzenia dodatkowych zapisów do POM w zakresie 
wprowadzenia opisu i charakterystyki obszarów o szczególnym znaczeniu dla 
zaspokojenia potrzeb mieszkańców sprzyjających nawiązywaniu kontaktów społecznych 
ze względu na ich położenie oraz cechy funkcjonalno przestrzenne. O  uzupełnienie 
wniosku  wnosił Urząd Marszałkowski. 

      Radni dyskusji nad projektem nie podejmowali, żadna komisja uwag nie zgłosiła. 
      Uchwała została podjęta 20 głosami „za”, przy obecnych 20 radnych.  
      Nr uchwały  VIII/90/2011. 
      - druk 81 w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości Zamęcin na  
      lata 2010-2017 przedstawił p. Burmistrz  uzasadniając projekt jak w poprzednim 
       projekcie. Radni dyskusji nie podejmowali. Uchwała została podjęta 20 glosami „za”, 
       przy obecnych 20 radnych . Nr uchwały VIII/91/2011. 
       - druk 83 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/424/2010 Rady Miejskiej w Choszcznie 
      z dnia 28 stycznia 2010r w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zwierzyn 
       na lata 2010-2017, przedstawił p. Burmistrz uzasadniając zmianę jak w poprzednim  
       projekcie. Radni bez dyskusji nad projektem podjęli uchwałę 20 glosami „za”, przy 
       obecnych 20 radnych . Nr uchwały VIII/92/2011. 

  - druk 84 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/432/2010 Rady Miejskiej w Choszcznie 
z dnia 4 marca 2010r w sprawie zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Sulino na 
lata 2010-2017, przedstawił p. Burmistrz uzasadniając zmianę jak w poprzednim 
projekcie. Radni bez dyskusji nad projektem podjęli uchwałę 20 głosami „za”, w 
obecności 20 radnych . Nr uchwały VIII/93/2011. 
    -  druk 85 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/416/2010 Rady Miejskiej w 
Choszcznie z       dnia 28 stycznia 2010r w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Piasecznik na lata 2010-2017 przedstawił p. Burmistrz uzasadniając zmianę 



jak w poprzednim projekcie. Radni bez dyskusji nad projektem podjęli uchwałę 20 
głosami „za”, w obecności 20 radnych . Nr uchwały VIII/94/2011. 
Radny p. Szczęsny pytał o środki na remonty świetlic zapisane w projektach, 
odpowiedział p. Burmistrz, że zadania zostały ujęte w budżecie, lecz ostateczna kwota 
dokładna będzie znana po ogłoszeniu przetargu. Dodała pani Skarbnik, że będzie 
zorganizowany jeden przetarg dla wszystkich zadań. 
- druk 82 w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, opłaty od posiadania 
psów, podatku rolnego i podatku leśnego oraz opłaty targowej w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso przedstawił 
p. Burmistrz uzasadniając zmianę uchwały przeprowadzeniem w miesiącu kwietniu 
wyborów  sołtysów. Dyskusji nad projektem uchwały nie podejmowano. Uchwała została 
podjęta 20 glosami „za”, przy obecnych 20 radnych . Nr uchwały VIII/95/2011. 
- druk 86 w sprawie przystąpienia Gminy Choszczno do realizacji projektu w ramach 
Poddziałania 9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, współfinansowanego z 
Europejskiego Fund uszu Społecznego przedstawił p. Burmistrz uzasadniając projekt 
złożeniem wniosku przez Gminę Choszczno pn: „Wiedza i ja” w ramach wyrównania 
szans edukacyjnych uczniów o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszeniem 
różnic w jakości usług edukacyjnych „ Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki”. 
Projekt zakłada przeprowadzenie zajęć dydaktycznych dla uczniów szkół podstawowych z 
Gminy Choszczno z dziedziny e-learning i przedmiotów matematyczno-przyrodniczych i 
zajęć językowych. Żadna Komisja uwag do projektu nie wniosła, uchwała została podjęta 
20 głosami „za”,  przy obecnych 20 radnych . Nr uchwały VIII/96/2011. 
- druk 87 w sprawie wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 
publiczne prowadzone przez Gminę Choszczno oraz za pobyt dziecka w oddziale 
żłobkowym, przedszkola publicznego prowadzonego przez Gminę Choszczno przedstawił 
p. Burmistrz wraz z autopoprawką w § 3 na „ traci moc uchwała nr IX/118/2007 RM w 
Choszcznie z dnia 28 czerwca 2007r w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Choszczno”. P. Burmistrz uzasadnił 
projekt uchwały rozstrzygnięciem Wojewody Zachodniopomorskiego  stwierdzając 
nieważność uchwały z 2 września 2010r.podnosząc, że opłata nie może mieć charakteru 
stałego. Radny p. Żółkiewicz pytał w jaki sposób jest regulowana opłata za żłobek,a dla 
przykładu przywołał  opłaty Warszawy i Poznania które są niższe niż proponuje się w 
Choszcznie. Dalej pytał  o rządowy projekt „Malucha”, i czy nasza gmina ubiegała się  o 
skorzystanie z tego programu. 
p. Burmistrz odpowiedział, że koszt utrzymania dziecka w przedszkolu  wynosi ok.700 zł 
natomiast  kwotę 280 zł musi wnieść rodzic. Odnośnie  kalkulacji zaprosił radnego do 
Urzędu Miejskiego, gdzie będzie mógł zapoznać się ze szczegółami.  
p. Szczęsny pytał, czy gmina w 100% zabezpiecza grupę żłobkową, podał p. Burmistrz, że 
zabezpieczone jest tylko 50% miejsc. Dalszej dyskusji nie było. 
 Radni uchwałę  podjęli 16 głosami „za”, 4 wstrzymującymi  przy 20 radnych obecnych. 
Nr uchwały VIII/97/2011. 
- druk 89 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Choszczna przedstawił  
p. S.Szmlij Przewodniczący Komisji Oświaty wraz z autopoprawkami do statutu:  
w § 6 należy skreślić zapis ust.3, w § 14 skreślić słowo „obradom” jest podwójnie 
wpisane, w § 17 ust.3 poprawić zapis na „wybierają”. 
p. Szemlij dodał, że do dnia dzisiejszego Gimnazjum nie zgłosiło zainteresowania pracą w 
Młodzieżowej Radzie, natomiast młodzież ucząca się poza Choszcznem może 
uczestniczyć w pracach Rady w miastach gdzie chodzi do szkoły. 
W dyskusji nad projektem p. Piotr Nahorski podnosił, że wersja statutu narusza zapisy 
Konstytucji i będzie glosował przeciw złemu prawu (bo Rada pozbywa się swoich 



uprawnień). Wyjaśnił p. Kalina, że szanuje głos radnego, ale to Rada może w każdej 
chwili zmieniać zapisy statutu, inne wątpliwości pozostawia organowi nadzoru. 
p. Paweł Nahorski wskazywał na ograniczenia możliwości uczestniczenia młodzieży ze 
szkoły specjalnej w Suliszewie. Wyjaśnił p. Szemlij, że wcześniej konsultował się  w tej 
sprawie  z dyrektorem szkoły  i otrzymał odpowiedź o braku zainteresowania tamtej 
młodzieży. P. Burmistrz podziękował p. Szemlijowi za podjęcie  tematu powołania 
Młodzieżowej Rady, tematu bardzo trudnego. Podkreślił, że to nowum na naszym terenie, 
pomysł bardzo dobry, a dokument może być modyfikowany w  razie potrzeby. 
p. Szczęsny dodał, że  powołanie Rady jest dobrym pomysłem, więc jeśli zajdzie potrzeba 
zmodyfikowania, będzie można dokument poprawić. Dalszej dyskusji nie było. 
Uchwała została podjęta 17 głosami „za”, 3 przeciwnymi przy 20 radnych. 
Nr uchwały VIII/98/2011. 
- druk 88 w sprawie  skargi na Burmistrza Choszczna przedstawił p. Szemlij 
Przewodniczący Komisji Oświaty, projekt  został wypracowany przez Komisję  uznający 
skargę za niezasadną. Radni dyskusji nad projektem nie podejmowali. 
Uchwała została podjęta 20 glosami „za”, przy obecnych 20 radnych.  
Nr uchwały VIII/99/2011. 
4. Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z 

o.o. w Choszcznie za rok 2010 objaśniał p. K.Bil Prezes spółki. 
Radni informację otrzymali wcześniej, wyjaśnień udzielano już podczas posiedzeń 
komisji. P. prezes prosił o zgłaszanie pytań, na które będzie udzielał odpowiedzi. 
-  p. Szczęsny  pytał o zatrudnienie w poszczególnych zakładach spółki i czy wykazane 
etaty w tabeli nr 4 informacji równają się z ilością etatów, Nie .padła odpowiedź, 
ponieważ  trzy pracownice przebywają  na urlopach macierzyńskich. Biuro Zarządu  
zatrudnia 18 osób w tym te wskazane 3 osoby, nadto są zastępstwa. Odnośnie tematu 
pomocy w dokształcaniu pracowników podał p. prezes, że za doszkalanie firma pokrywa 
koszty w 100%. 
p. Szczęsny pytał również o zlecenia dla firmy ,czy one wzrastają czy maleją, ponieważ w 
ubiegłym roku spółka angażowała się w” Orliki” i czy p. prezes uczestniczy w 
przetargach spółki . 
Wyjaśnił p. Burmistrz, że te pytania nie dotyczą „Informacji”. Odnośnie inwestycji 
obowiązuje prawo o zamówieniach publicznych i na przykładzie budowy sieci do Bonina 
podał p. Burmistrz, że spółka do tego ludzi nie ma, potrzebne jest doświadczenie, nawet 
sam p. prezes takowego nie ma. Gro zadań wykonuje spółka, ale nie wszystkie rodzaje. 
Natomiast w komisjach przetargowych  prezes spółki nie uczestniczy ponieważ komisje 
powołuje Burmistrz. 
Następnie p. Szczęsny pytał o ubytek wody wykazany w informacji. Odpowiedział p. Bil, 
że jest to wynik zwiększonego płukania wody z tytułu skażenia wody w ubiegłym roku, 
do tego dochodzą awarie, kradzieże, oczywiste jest, że koszty produkcji wody są 
rozkładane na mieszkańców. 
Dodał p. Burmistrz, że   straty wody występują w każdej miejscowości, a my chcemy 
obniżyć wszelkie straty i dlatego mamy na celu budowę stacji uzdatniania wody. 
Kolejny temat podnoszony przez p. Szczęsnego dotyczył spadku odbioru ścieków  
( ok.160 tys m3),natomiast z uzasadnienia wynika, że masowo nastąpiły podłączenia do 
kanalizacji. Wyjaśnił p. Bil, że Choszczno jest w 100% skanalizowane i w związku ze 
skażeniem wody nastąpiło  zmniejszenie ścieków, oraz występująca susza. 
Dodał p. Burmistrz, że generalnie tendencje wskazują na malejącą sprzedaż wody,  ludzie 
po prostu oszczędzają, natomiast kanalizacja została pobudowana, ale nie wszyscy się 
przyłączyli i zaapelował do sołtysów by kierując się ochroną środowiska również 
apelowali do  mieszkańców o przyłączenia do ogólnej kanalizacji. 



p. Bil podał, że przedsiębiorstwo od jakiegoś czasu staje się właściwym do opracowania 
planu sieci,  zakończone zostały prace inwentaryzacyjne sieci. Wypowiedział się również 
p. prezes w sprawie dodatkowych zleceń na „Orliki” to był boom w  tym zakresie  i 
przedsiębiorstwo bez przetargu mogło wykonywać pewne zadania. Na dziś od takich 
zleceń odchodzi z uwagi na przepisy unijne, co do sprzętu który był do tych robót 
wykorzystywany podał, że sprzętu używano takiego który obecnie służy przedsiębiorstwu. 
p. Paweł Nahorski pytał o temat stacji wody w m. Wysokie. 
p. Burmistrz odpowiedział, że studnia nie została jeszcze odebrana,  ale po zakończeniu 
zadanie zostanie przekazane do MPGK. 
p. Kazimierz Czapiewski podał iż z informacji wynika, że MPGK znacząco skupuje i 
segreguje surowiec wtórny podkreślił, że świadomość mieszkańców jest większa i czy w 
związku z tym spółka będzie miała wpływ na ceny za śmieci. Odpowiedział p. Bil, że 
naprawdę społeczeństwo zaczęło segregować śmieci ( ustawiono więcej tzw dzwonów) 
lecz to nie ma wpływu na cenę śmieci, ponieważ cena jest za kubeł. 
Dalszej dyskusji radni nie prowadzili. Informacja stanowi załącznik do protokołu sesji. 
   W punkcie piątym porządku radni przyjęli sprawozdanie z realizacji Rocznego 
Programu Współpracy za rok 2010 z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu sesji. 
     W punkcie szóstym radni przyjęli sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z Kontroli 
działalności merytorycznej i finansowej Ośrodka Sportowo – Wypoczynkowego w 
Choszcznie za 2010r bez uwag .  
Protokół stanowi załącznik do protokołu sesji. 
     W punkcie siódmym radni przyjęli bez uwag sprawozdanie Burmistrza Choszczna z 
pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej, które stanowi załącznik do 
protokołu sesji. 
      W punkcie ósmym radni składali interpelacje i zapytania: 
- p. R.Szczęsny w imieniu mieszkańców ulicy Konopnickiej wnosił o możliwość 
zamontowania znaków ograniczenia prędkości przynajmniej w dwóch punktach,  
- o odprowadzenie wód opadowych z ulicy, ponieważ w czasie opadów 3 posesje są 
zalewane. 
- p. M.Jędrowski wnosił o postawienie znaku lub koperty przed Przedszkolem Nr 5 z 
uwagi na  utrudnienia dla autobusu dowożącego dzieci, 
- p. Z.Żółkiewicz wnosił o utworzenie strefy na ul.Polnej i skrzyżowania Polnej z 
Reymontem przy ZS Nr 2, 
- o podanie zadłużenia Gminy wobec Wspólnot Mieszkaniowych oraz zaległości w 
wypłacaniu dodatków mieszkaniowych. 
- p. R. Szczęsny pytał o skuteczne rozwiązanie śmieci składanych przy ogródkach 
działkowych, o rozwiązanie sprawy zbiórki sprzętu RTV,  
- kto był inwestorem ścieżki na Miejskiej Górze i jaki jest koszt wykonania toru 
rowerowego ( był wypadek na  torze  rowerowym  ), 
- czy rozliczono remont Przedszkola Nr 1, 
- czy rozliczono już „schetynówki”,  
- jaki ma zakres obowiązków asystent niedawno zatrudniony, jakie dodatkowe koszty 
poniesie gmina, czy to nawał pracy może… 
- jaki jest na dziś stan naszej wody ( laboratorium nie ma akredytacji),  
- czy prawdą jest że nagrody w Urzędzie wyniosły 250 tys zł  a niektóre indywidualne 
przekroczyły kwotę 10 tys zł. 
Odpowiedział p. Burmistrz:  ostatnie pytanie to  kwota nie odbiegała od planowanej, nie 
zatrudnił asystenta, tylko doradcę co dopuszcza ustawa, nie przewiduje zatrudniać 



kolejnych. Odnośnie „turystycznego zagospodarowania łącznie z Miejską Górą 
przedstawiał radnym w chwili uchwalania budżetu na rok 2011 i to zadanie zostało 
wpisane i zatwierdzone w formie uchwały. 
p. Przewodniczący Rady dodał, że faktycznie urządzenie  zamontowane na Miejskiej 
Górze jest niefortunne, należałoby je przenieść, nie odpowiada to mieszkańcom. 
p. Burmistrz wyjaśnił, że w tym temacie podejmie działania. Na temat  stanu wody nie ma 
żadnych sygnałów. Gmina za remont   Przedszkola Nr 1 zalega jeszcze 50 tys zł. 
Odnośnie udziału w „schetynówkach” jeszcze nie rozliczano. 
Na terenie miasta będą   zlokalizowane toalety przenośne ( w okolicach jeziora, placów 
zabaw i innychmiejscach ). Odnośnie zbiórki odpadów  podał , że każdy sprzęt zgłoszony 
do MPGK zostanie odebrany, również przy zakupie nowego można stary sprzęt oddać. 
- p. S.Szmelij  zgłosił potrzebę remontu wałów piastowskich. 
p. Burmistrz odpowiedział, że taki remont równa się inwestycji i przy konstrukcji 
przyszłego budżetu można temat podjąć. 
- p. Paweł Nahorski pytał czy jest opracowany harmonogram kolejności remontu ulic,  
ponieważ jest na część ulic opracowana dokumentacja techniczna. 
p. Burmistrz odpowiedział ,że plan inwestycyjny jest opracowany i zatwierdzany przez 
radnych, ale taki wykaz przygotuje dla radnych. 
      W punkcie kolejnym wolne wnioski i informacje; 
p. Przewodniczący Rady zaproponował zorganizowanie spotkania  nowo wybranych 
sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli z kierownictwem Urzędu  jeszcze przed  
22 czerwca br. 
    Kolejne pismo wpłynęło  Prokuratury Rejonowej w Choszcznie przekazujące skargę 
pani Teresy Adamowicz na Burmistrza Choszczna w sprawie nie wydania pozwolenia na 
budowę pawilonu dla Jej syna  Radni 20 głosami „za” zdecydowali o przekazaniu skargi 
do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
    Pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Szczecinie w sprawie przystąpienia do wyboru 
ławników na lata 2012-2015. 
    P. Przewodniczący Rady przedstawił pismo o powołaniu Klubu Radnych „Odrodzenie” 
któremu przewodniczy pani Anetta Bikowska. 
 
Wobec wyczerpania porządku dziennego p. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady 
zakończył obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie, dziękując wszystkim za udział. 
Sesje zakończono o godzinie 16.oo 
Protokołowała D.Bobik 
Przebieg sesji został nagrany na CD.       
                                                                                               
 
                                                                                       Przewodniczący Rady 
 
                                                                                          Bogusław Szymański 
 
 
 
 
 
Załączniki do protokołu sesji: 
- lista obecności radnych 
- projekty uchwał na drukach od nr 80 do nr 89 
- Informacja spółki MPGK w Choszcznie za rok 2010 



- Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy 
   za rok 2010 z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
   prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 
 
- Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli działalności 
   Ośrodka Sportowo-Wypoczynkowego w Choszcznie za rok 2010. 
-Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami Rady Miejskiej. 
 


